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Information evenings at 

Welcome Center Stuttgart 
 
 
 
 
 
 
 

Mittwoch/Wednesday, 11.12.2019, 18-20 Uhr/ 6-8 pm  
 
Leben und Arbeiten in der Region Stuttgart: Sozialversicherung und 
Krankenversicherung  
Krankenversicherung, Rentenversicherung, Pflegeversicherung, Unfallversicherung und Arbeitslosen-
versicherung. Als Arbeitnehmer sind Sie gegen Risiken wie Krankheit, Arbeitsunfälle, Arbeitslosigkeit 
und Alter grundsätzlich abgesichert. Wir informieren Sie, wie die Sozialversicherung in Deutschland 
funktioniert und behandeln Fragen wie: Wogegen sind Sie als Arbeitnehmer versichert? Wer zahlt 
was? Wann muss ich mich krankenversichern und wann bin ich automatisch versichert? Ein Schwer-
punkt ist die Krankenversicherung und welche Leistungen insbesondere von der gesetzlichen Kran-
kenversicherung gedeckt werden. Die Veranstaltung ist auf Deutsch mit Übersetzung ins Englische. 

 

Living and Working in Stuttgart and the Region: Social Security and 
Health Insurance 
Health insurance, pension insurance, nursing care insurance, occupational accident insurance and 
unemployment insurance. As an employee, you have options for protecting yourself in case of illness, 
occupational accidents, unemployment and retirement. At this event, we will provide you with in-
formation on how the social security system works in Germany. Topics covered include: How am I 
insured as an employee? Who pays what fees? When do I have to enter to a German health insur-
ance and when can you still use your national health insurance? The main focus is on health insur-
ance and the services provided by the statutory health insurance. The event is in German with trans-
lation into English. 
 
Referenten/ Speakers: Natascha Edelmann, Gonca Dogan (Techniker Krankenkasse); Dirk Schmidt 
und David Brand (Barmer); Andreas Köhn (AOK) 
 
Ort/Location: Welcome Center Stuttgart: Weltcafé, Charlottenplatz 17, 70173 Stuttgart  
 
Please register /Anmeldung www.wrs.region-stuttgart.de/krankenversicherung 
 
Kontakt/Contact: Dr. Verena Andrei, verena.andrei@welcome-center-stuttgart.de, Tel.: 0711 22835 880  

 

 

Further Information/weitere Informationen unter: welcome.region-stuttgart.de 

http://www.wrs.region-stuttgart.de/krankenversicherung
mailto:verena.andrei@welcome-center-stuttgart.de

